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Voorwoord van Peter Ploegaert 
 
Beste leden, 
  
Op moment van schrijven staan we op de drempel van de landelijke 
verkiezingen op officieel 17 maart. Altijd een belangrijke tijd voor een politieke 
partij want daar word je afgerekend op wat je gedaan hebt. Wat dat betreft 
vind ik het moeilijk, want is het fair in deze ongelooflijk moeilijke tijd die nog 
niemand meegemaakt heeft, Hugo de Jonge als minister en daarmee de partij 
hierop af te rekenen? Ik laat het aan de Nederlandse bevolking. Wij als 
bestuur zijn ons al aan het voorbereiden op de plaatselijke verkiezingen van 
volgend jaar. We zijn met de nieuwbenoemde burgerleden en nieuwe 
bestuursleden op “oorlogssterkte”. Zaken als het samenstellen van de 
vertrouwenscommissie om advies te geven over de nieuwe lijsttrekker en de 
kieslijst zijn zo goed als afgerond. We starten met het verkiezingsprogramma 
in de maand april waarbij we de mening van de te bezoeken verenigingen de 
komende maanden mee zullen nemen. We kunnen als bestuur nu ook sneller 
schakelen doordat we nieuwe bestuursleden hebben. Om een beeld te krijgen 
wie de nieuwe bestuurders zijn, wil ik ze in de komende nieuwsbrieven aan u 
voorstellen. Te beginnen met secretaris Peter Moerkens en Freddy van Peer die 
zich bezighoudt met HR. 
 
Peter Ploegaert (e-mail: peter@epploegaert.nl) 
 
  
Peter Moerkens stelt zich voor 
 
Beste CDA’ers, 
 
Graag stel ik mezelf even voor. Mijn naam is Peter Moerkens. Ik ben geboren 
in Roosendaal (1960) en opgegroeid in Rucphen. Met mijn gezin (Regina en 
twee kinderen) heb ik in verschillende steden in Nederland gewoond. Om voor 
onze ouders te zorgen, zijn we in 1999 teruggekomen naar West-Brabant.  
Eerst hebben we in Breda gewoond en vanaf september 2018 in Etten-Leur.   
 
Ik heb een eigen bedrijf in management, coaching en advies. Mijn focus ligt op 
de wereld van de branche- en beroepsorganisaties en federaties. Bijvoorbeeld 
de BOVAG (garagebedrijven) en NVM (makelaars). Dat zijn grote verenigingen 
die als achterban MKB-bedrijven hebben. Maar denk ook aan verenigingen die 
weer verenigingen en stichtingen organiseren, zoals de NOV (Vereniging 
Nederlandse Organisaties Vrijwilligerswerk) en de VOB (Vereniging van 
Openbare Bibliotheken). Al deze verenigingen maken deel uit van het 
maatschappelijk middenveld en dit heeft mijn warme aandacht. Niet alléén de 
overheid en niet alléén de markt als keuze voor de inrichting voor onze 

maatschappij, maar juist ook dit middenveld als smeerolie voor alles wat er 
rondom ons gebeurt. Daarom is het CDA mijn partij.      
 
Voordat ik mijn eigen bedrijf vier jaar geleden startte, was ik actief in de 
overheid en in de non-profitsector. Ik ben lange tijd beroepsofficier bij de 
landmacht geweest en heb daarna meerdere management-, directie- en 
toezichthoudende functies gehad in de sectoren onderwijs, zorg, 
gesubsidieerde rechtsbijstand en geschilbeslechting. Ik heb altijd in mijn 
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achterhoofd gehad om iets in de politiek te gaan doen en eind vorig jaar ben ik 
lid geworden van het bestuur van de afdeling Etten-Leur.  
 
Graag help ik mee om de positie van het CDA in Etten-Leur te behouden en te 

versterken. Mijn eerste ervaring is dat er een zéér betrokken groep mensen – 
leden, fractie en bestuur - mee bezig is. Ik sluit me graag bij jullie aan en ik 
zie ernaar uit om – wanneer het weer even kan – met iedereen persoonlijk 
kennis te maken.  
 
Met hartelijke groet, 
 
Peter Moerkens (email: pmoerkens@outlook.com ) 
 
 
Freddy van Peer aan het woord 
 
Beste CDA-leden van de afdeling Etten-Leur, 
  
Recent ben ik toegetreden tot het bestuur van CDA Etten-Leur en daarom stel 
ik me graag aan jullie voor. Mijn naam is Freddy van Peer, 47 jaar en mijn 
hele leven al woonachtig in Etten-Leur. Ik ben getrouwd met Conny en samen 
zijn wij de trotse ouders van een tweeling van inmiddels 16 jaar. 
 
In het dagelijks leven ben ik werkzaam bij Hoppenbrouwers Techniek in de 
functie van regiodirecteur West-Brabant. Naast mijn werk ben ik altijd al actief 
geweest in diverse verenigingen en organisaties in Etten-Leur. Het geeft mij 
namelijk voldoening om mijn bijdrage te leveren aan initiatieven waar veel 
mensen plezier en toegevoegde waarde uit kunnen halen. Vanuit dat streven 
ben ik actief betrokken (geweest) bij de Stichting Adriaan van Bergen, 
Carnavalsvereniging Leurse Leut, medezeggenschapsraad van De Pontus en 
RvC en Ledenraad van Rabobank West-Brabant Noord. Daarnaast vind ik het 
leuk om als speaker en presentator mijn bijdrage te leveren aan diverse 
evenementen in Etten-Leur. Ruim 7 jaar geleden ben ik betrokken geraakt bij 
het CDA in Etten-Leur en heb ik tijdens de gemeenteraadsverkiezingen in 2014 
en 2018 een plaats ingenomen op de verkiezingslijst en mijn steun verleend 
aan de kieslijst en aan de verkiezingscampagne. De CDA-fractie vervult naar 
mijn mening al lange tijd een betrouwbare en solide rol in de gemeentepolitiek 
in Etten-Leur en zorgt daarmee voor de nodige stabiliteit in de hectiek en 
complexiteit die kenmerkend is voor het huidige maatschappelijk leven. Maar 
daarnaast staat het CDA ook voor daadkracht en duidelijkheid en wordt er niet 
geschroomd om gesignaleerde pijnpunten te benoemen en daar de schouders 
onder te zetten. Mijn passie zit in de ontwikkeling van mensen en daarom vind 
ik het belangrijk dat iedereen de ruimte en mogelijkheden krijgt om zichzelf 
optimaal te ontwikkelen, zodat het bewuste en onbewuste potentieel van ieder 
individu tot ontplooiing komt. Die passie sluit goed aan bij de kernwaarden van 
het CDA en daarom zet ik mij graag als bestuurslid in voor het CDA in Etten-
Leur. Binnen het bestuur zal ik mezelf richten op de specifieke 
aandachtsgebieden HR en Kieslijstcommissie, waarbij ik met mijn kennis en 
ervaring op het vlak van HR en talentontwikkeling een bijdrage hoop te 

leveren aan de vorming en het behoud van een sterke, stabiele, 
daadkrachtige, levendige en toekomstgerichte CDA-fractie in Etten-Leur. Voor 
een nadere kennismaking hoop ik jullie graag een keer te treffen bij 1 van de 
activiteiten van het CDA of tijdens andere gelegenheden in ons mooie Etten-
Leur. 
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Freddy van Peer (email: freddy.van.peer@casema.nl ) 
 

Actueel fractie 
 
Vragen aan de fractie? 
Heb je vragen aan de fractie? Wil je een 
probleem bespreken met de fractie? 
Neem dan contact op met onze 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg. 
 
E-mail: kitty.hoevenberg-
aerts@gemeenteraadetten-leur.nl 

 
Benoeming burgerraadsleden 
 
Beste leden, 
 
In nieuwsbrief nummer 6 van vorig jaar las u dat onze fractie versterkt is met 
4 dames. Clarissa Ernest-Rutten, Jacqueline Klaassen, Claartje Bierkens en 
Myrthe Megens hebben zich aan u voorgesteld. Zowel de fractieleden als het 
bestuur zijn zeer blij met de enthousiaste inzet van de 4 dames. Hun kennis en 
kunde is een waardevolle aanvulling binnen onze fractie.   
In de raadsvergadering van 22 februari jongstleden zijn Clarissa, Jacqueline en 
Claartje benoemd tot burgerraadslid. Daarbij hebben Clarissa en Jacqueline die 
avond ook de eed afgelegd. Helaas was dit voor Claartje toen niet mogelijk, zij 
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zal op 12 april alsnog de eed afleggen. Dames: van harte gefeliciteerd met 
jullie benoeming en zeer welkom in onze fractie. Myrthe blijft als 
fractieondersteuner actief en ons met raad en daad terzijde staan. 
 

Vorig jaar kregen alle (burger)raadsleden in het kader van de databeveiliging 
een officieel mailaccount van de gemeente Etten-Leur. Het is de bedoeling dat 
alle correspondentie via deze mailadressen verloopt: 
Ronnie.Buiks@gemeenteraadetten-leur.nl 
Joke.Gelderblom@gemeenteraadetten-leur.nl 
Mariette.Nooijens@gemeenteraadetten-leur.nl 
Jurgen.van.Hulst@gemeenteraadetten-leur.nl 
Kitty.Hoevenberg-Aerts@gemeenteraadetten-leur.nl 
Janneau.Meijer@gemeenteraadetten-leur.nl 
Jacqueline.Klaassen@gemeenteraadetten-leur.nl 
Clarissa.Ernest-Rutten@gemeenteraadetten-leur.nl 
Claartje.Bierkens@gemeenteraadetten-leur.nl 
myrthe_megens@live.nl 
 
En voor de volledigheid het mailadres van onze wethouder: 
Ger.deWeert@etten-leur.nl 
 
Zo, nu bent u allen weer op de hoogte van onze ”fractie-op-volle-sterkte”. 
Aarzelt u niet om contact met ons op te nemen. Wij zijn er voor u! 
 
Kitty Hoevenberg-Aerts 
Secretaris fractie CDA 
 
(Email: kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 

Actueel uit de raad 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Omgevingsvisie: bouwlocatiekeuze en wegvarianten  
 
Afgelopen periode is de denkrichting voor de omgevingsvisie besproken. Met 
dit document en deze denkrichting gaat het college in gesprek met inwoners, 
bedrijven, verenigingen etc. om te komen tot voldoende en juiste woningen, 
bedrijventerreinen en een goede infrastructuur. 
 
Woningbouw 
Voor het CDA ligt de prioriteit op het bouwen van juiste en voldoende 
woningen. De vraag naar woningen is enorm groot, voor een project van ca. 
100 woningen zijn ca. 2.000 belangstellenden! Naast het aantal 
woningzoekenden zien wij ook dat het type woning wat gezocht wordt aan het 
veranderen is. Daarom moet goed onderzocht worden voor wie wij willen 
bouwen en welke woning deze mensen willen! In de denkrichting hebben wij 
aangegeven dat we (rond 2040) 1.800 woningen op de Hoge Haansberg en 
1.000 woningen aan de Lage Vaartkant reëel vinden. Als eerste prioriteit 
moeten er 600 woningen aan de Hoge Haansberg gebouwd worden. Zo snel als 
mogelijk. Hiervoor zijn geen grote ingrepen nodig op ons huidige 
wegennetwerk. 

 
Bedrijventerrein: 
Iedereen wil brood op de plank, liefst goed belegd met wat drinken erbij. 
Voldoende ruimte voor bedrijven die werkgelegenheid bieden, is daarvoor 
onmisbaar. Daarom moeten we steeds weten of er op onze huidige 
bedrijventerreinen genoeg ruimte is voor onze ondernemers, om door te 
kunnen groeien of zich daar te vestigen. Wij hebben het college aangegeven 
hier actief mee om te gaan, zodat onze ondernemers kunnen doorgroeien of 
om zich op de huidige bedrijventerrein te vestigen. 
 
Infrastructuur: 
Een goede infrastructuur is belangrijk, Etten-Leur blijft groeien en inwoners 
ervaren hierdoor steeds meer hinder van verkeer. Deze hinder gaat vooral 
over gezondheid (luchtkwaliteit en geluid), verkeersveiligheid en vertraging. 
  
Nu de ambitie is uitgesproken in de Hoge Haansberg meer woningen te 
bouwen, zal er een aanvullend onderzoek nodig zijn voor een Noordelijke 
Rondweg. In de nota was een plan voor een Oostelijke Randweg al 
opgenomen. Deze randwegen kost 110 miljoen euro volgens schattingen. Dit 
bedrag hebben wij als gemeente niet en kunnen wij niet lenen (de schuldenlast 
komt dan boven 150 miljoen euro wat niet is toegestaan). Er moet dus hard 
gewerkt worden met de omliggende gemeenten, provincie, ProRail etc. om 
cofinanciering voor elkaar te krijgen. Dit is een traject van de lange adem. 
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In december 2021 moet de definitieve omgevingsvisie worden vastgesteld. 
Willen jullie hier meer over weten of over meepraten? Neem gerust contact 
met ons op. 

 
Jacqueline Klaassen en Jürgen van Hulst 
 
 
Kaders herontwikkeling Hoge Neerstraat 2 
 
CDA vindt dat de gemeente Etten-Leur zich moet inspannen om extra 
woningen te bouwen om tegemoet te komen aan de grote vraag op de 
woningmarkt. CDA wil niet dat bij voorbaat de woningverdeling vaststaat, 
maar dat de vraag en de woningvisie leidend zijn. Wel vinden we bij 
nieuwbouwprojecten dat de gemeente de mogelijkheid moet benutten om hier 
zelfbewoning af te dwingen, gezien de huidige grote vraag naar 
starterswoningen. CDA wil bij de verdere uitwerking daarvan voor kwaliteit, 
maatwerk en samenspraak met de bevolking gaan. Dit volgens de 
uitgangspunten in de nota burgerparticipatie/overheidsparticipatie. 
CDA stimuleert daarom ook initiatieven voor woningbouwprojecten als deze, 
met inachtneming van de bovenstaande uitganspunten. Op basis van het 
collegevoorstel als het gaat om de kaders voor herontwikkeling Hoge 
Neerstraat 2 heeft het CDA de volgende zaken onder de aandacht gebracht:  
 

• Woningen verplicht laten gebruiken voor zelfbewoning.  
• Meer groen dat kan worden overgedragen aan de nieuwe bewoners 

en omwonenden. 
• Verplichte groene erfafscheiding voor de nieuwe bewoners 

contractueel vastleggen. 
• Verdere invulling met betrekking tot groenbehoud dient te worden 

afgestemd met de omwonenden en de door de projectontwikkelaar 
ingehuurde landschapsarchitect met advies van een ecoloog met als 
uitgangspunt een hoge groenbeleving en natuurinclusiviteit in dit 
projectplan. 

• Verbeteren van de verkeersveiligheid door bij de laatste uit te geven 
bouwkavel aan de Vlaamse Schuur de inrit zover mogelijk voor de 
bocht te houden. Wij willen hierbij de toezegging dat bij het opstellen 
van het bestemmingsplan het toevoegen van inritten op de Vlaamse 
Schuur in relatie tot de verkeersveiligheid nader wordt onderzocht.  

• De starterswoningen zo situeren dat de privacy van de bewoners van 
de Karnhuis zo goed mogelijk wordt gewaarborgd en dat deze 
gebruikt gaan worden voor zelfbewoning.  

Het College geeft deze aandachtpunten mee met de ontwikkelaar zodat het 
plan verder optimaal kan worden uitgewerkt in overleg met de omwonenden.  
 
Mariette Nooijens 
 
 
Motie participatienetwerk sociaal domein 

 
In maart 2018 ging het participatienetwerk sociaal domein de bestaande 
adviesraden, zoals de Cliëntenraad Sociale Zaken, de Wmo-adviesraad en de 
Seniorenraad, vervangen. Er kwam een andere structuur met een procesgroep 
die het participatieproces zou gaan aansturen en begeleiden. Vanaf het begin 
is het CDA niet enthousiast geweest over deze structuur. Ons inziens kwam de 
cliëntparticipatie onder druk te staan. Het participatienetwerk is moeizaam van 
start gegaan en de raad heeft, ondanks bedenkingen, diverse malen ruimte 
geboden om de procesgroep goed op te tuigen en te laten functioneren. Eind 
vorig jaar kwam eindelijk ook het college tot de conclusie dat het toch een 
onwerkbare structuur was en werd de functie van de procesgroep omgezet 
naar meedenkers/adviseurs over het ontwerp en de uitvoering van een 
participatietraject. Door de aanpassing van de taak van de procesgroep klopt 
de huidige verordening niet meer. De cliëntenraad sociale zaken heeft 
gefunctioneerd als vaste themagroep, maar van de clientparticipatie voor de 
Wet maatschappelijke ondersteuning en de Jeugdwet is niets terechtgekomen. 
Op vragen van het CDA aan het college of de verordening aangepast of 
ingetrokken zou worden, kwam het antwoord dat men voorlopig met deze 
verordening door wilde gaan en landelijke ontwikkelingen wilde afwachten in 
verband met het omzetten van de inspraakverordening in een 
participatieverordening en dan te bezien of clientparticipatie daar ook onder 
kan vallen. Omdat het CDA -daarin gesteund door andere fracties- van mening 
is dat dit niet juist is, hebben we een motie ingediend waarin het college wordt 
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verzocht om de huidige verordening in te trekken en een nieuwe verordening 
voor het zomerreces aan de raad aan te bieden waarin de clientparticipatie 
met betrekking tot de Participatiewet, Jeugdwet en Wmo goed wordt geregeld. 
Wethouder Vrolijk ontraadde de motie en wilde uitstel tot oktober. Dit was 

voor ons niet aanvaardbaar, we willen dat er een goede cliëntparticipatie wordt 
opgezet en hebben de motie in stemming gebracht. Die werd met grote 
meerderheid aangenomen, alleen Leefbaar Etten-Leur en VVD stemden tegen.  
 
Joke Gelderblom 
 
 
Vooruitkijken komende raadscyclus 
De komende raadscyclus van maart en april bevatten een aantal belangrijke 
onderwerpen waar we als CDA mee aan de slag gaan. Onderstaande lijst is 
niet compleet, maar de belangrijkste onderwerpen staan op een rij met 
daarachter de naam wie vanuit de fractie de voorbereiding doet.  
 
Eindrapportage Rekenkamer West-Brabant: Ronnie Buiks 
Uitvoering Participatiewet: Joke Gelderblom 
Raadsvoorstel Regionale Energie Strategie 1.0: Mariette Nooijens 
Toepassen coördinatieregeling & verklaring van geen bedenkingen 4e 
windturbine windpark Groene Dijk: Ronnie Buiks 
Raadsvoorstel vaststelling actualisatie APV: Jacqueline Klaassen 
Integraal VTH-jaarverslag 2020 (inclusief jaarrapportage handhaving BOA’s 
2020) en VTH Uitvoeringsprogramma 2021: Mariette Nooijens  
Raadsvoorstel Beleidskader Regionale maatwerkvoorziening beschermd wonen 
regio Breda 2021 – 2025: Kitty Hoevenberg 
Raadsvoorstel evaluatie Nota verbonden partijen: Jurgen van Hulst en Clarissa 
Ernest-Rutten 
Raadsvoorstel Beheerkader openbare verlichting Etten-Leur: Janneau Meijer 
 
Wilt u hierover meepraten en of denken? Neem contact op met ons via 
mail! 
 

     

Ontwikkelingen 
rondom Fri-Jado- 
terrein  
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
Waarom is sloop en sanering van voormalig Tomado onvermijdelijk ? 
 
De afgelopen weken is veel aandacht geweest voor het behouden van het Fri-
Jado-terrein in Etten-Leur. Met name de historische erfgoedverenigingen 
hebben aangedrongen om een deel van het Fri-Jado-gebouw te behouden, 
waarbij verwezen werd naar het ontwerp van architect Hugh Maaskant dat ten 
grondslag lag aan de voormalige Tomado-fabrieken. 
 
In het verleden is overwogen om aan deze gebouwen een monumentale status 
toe te kennen. Dat is in 2014 aan de orde geweest. Op basis van het 
voorgenomen besluit tot toekenning van die status is door de directie van Fri-
Jado bezwaar aangetekend. In deze bezwaarprocedure heeft het college van 
B&W de ingediende bezwaren afgewogen en daarop is op 24 februari 2015 

besloten de aanwijzing als gemeentelijk monument in te trekken. Dat besluit is 
destijds gepubliceerd en daarop zijn geen bezwaren van andere 
belanghebbende partijen gekomen. 
 
In 2017 heeft Fri-Jado te kennen gegeven naar een andere locatie buiten 
Etten-Leur te willen verhuizen. Het gemeentebestuur en de gemeenteraad 
hebben zich toen sterk gemaakt om het terrein van Fri-Jado aan te kopen. In 
2018 is met instemming van de gemeenteraad afgesproken met de verkoper 
dat de gebouwen worden gesloopt en de ondergrond -die in ernstige mate 
vervuild was- wordt gesaneerd. De gemeente wil door hier een grondpositie in 
te nemen ruimte bieden voor bedrijven in Etten-Leur die uitbreiding zoeken 
van hun activiteiten. Sommige bedrijven groeien uit hun jas, maar willen op 
een andere locatie in Etten-Leur opnieuw investeren. Zeker nu er op termijn 
geen uitbreiding van nieuw industriegebied voor handen is, is het hergebruik 
van industriegrond op de locatie Vosdonk belangrijk. De suggestie om delen 
van het huidige Fri-Jado-pand te laten staan stuit op juridische en financiële 
risico’s voor onze gemeente. In de raadsvergadering van 22 februari is 
daarvan ook melding gemaakt. Om die reden kan de gemeente niet anders 
dan uitvoering geven aan de gemaakte afspraken in het contract met de 
verkoper. Wel heeft de gemeente aangeboden om in overleg met onder meer 
Heemkundekring Jan Utenhoute te kijken of onderdelen van het gebouw 
bewaard kunnen worden en mogelijk een plaats kunnen krijgen op het terrein 
dat herontwikkeld wordt. Sommige markante onderdelen -zoals het beeld van 
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Zadkine boven de entree- zijn helaas al eerder van het gebouw gehaald.  
 
Ger de Weert (email: ger.deweert@etten-leur.nl)  
 

 

Campagne 2021: 
Wopke Hoekstra 
bezoekt Etten-Leurs 
bedrijf   
 
 
 

         

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 
Wopke Hoekstra bezoekt het bedrijf Alumexx in Etten-Leur  
 
2 maart 2021 Etten-Leur –  Minister van Financiën Wopke Hoekstra 
bracht gisteren een werkbezoek aan Alumexx NV in Etten-Leur. Hierbij 
kreeg de minister ook een rondleiding van CEO Jeroen van den Heuvel. 

Wopke Hoekstra ( CDA-lijsttrekker ) bezocht Alumexx in Etten-Leur en had een 
uitgebreid gesprek met CEO Jeroen van den Heuvel. Onderwerpen als Covid-
19, de nieuwe CDA-campagne, ondernemerschap in het algemeen en ook de 
huidige knelpunten die Jeroen van den Heuvel aansneed werden uitvoerig 
besproken. Minister Hoekstra zal met de nieuwe campagne: Doorstarten, 
Repareren en Investeren een zogenoemde “Nieuwe deal voor de Nederlandse 
economie” willen waarmaken. In deze campagne refereert Hoekstra aan de 
Amerikaanse “New Deal“ van oud USA-president Roosevelt, welke op veel 
vlakken aansluit aan de gedachtegang van de CEO van Alumexx om onze 
huidige economie een nieuwe boost te geven. Jeroen van den Heuvel: “Ik vind 
het goed dat het CDA nu een echte ondernemer aan het roer heeft, Wopke kon 
zich goed inleven in de huidige problematiek die ondernemers nu hebben en 
de moeilijkheid waarin ze zich kunnen bevinden“.  

Alumexx heeft mede een groei doorgemaakt door de thuisklussers en de groei 
van bouwbedrijven tijdens de corona-crisis, maar Hoekstra en Van den Heuvel 
hadden hiermee juist een zeer interessante case aan tafel over de veerkracht 
en innovaties van het Nederlandse ondernemersklimaat. Zowel Hoekstra als 
Van den Heuvel zien mede ook het probleem dat in het huidige 
ondernemersklimaat overwerken door medewerkers niet goed en eerlijk 
verdeeld of gewaardeerd wordt. Dit is volgens Van den Heuvel echt een 
speerpunt voor de doorgroei van het huidige MKB-karakter. 

CEO Jeroen van den Heuvel: “Daarnaast voelen we ons als (kleine) 
beursnotering, ondanks mooie resultaten, groei en potentie, altijd nog niet 
gehoord bij de overheid en aangrenzende organisaties, omtrent ; het niet 
kunnen vinden van een controlerend OOB-accountant, ondanks al onze 
constante inspanningen hiervoor!  Wij spraken hier samen over voor de vele 
beursnoteringen waar dit speelt nu, daar we weten dat juist minister Hoekstra 
voorvechter is voor een goede en behapbare oplossing voor dit probleem”. 

We hopen ook dat de plannen in de nieuwe CDA-campagne ook daadwerkelijk 
kunnen worden waargemaakt. Het bedrijfsleven is essentieel voor de 
gezondheid van de staat. Dat Wopke zelf een gerenommeerde achtergrond 
heeft in het bedrijfsleven is naar ons idee een goed teken. 

Tijdens het bezoek kreeg minister Hoekstra een uitgebreide rondleiding door 
de productie, robotstraten, expeditie en magazijnen. Wopke toonde hierbij 
waardering over de slagkracht, de vele processen en ook de groeipotentie van 
de Nederlandse maakindustrie met een oer-Hollands merk als Alumexx. 
Alumexx bedankt alle betrokken partijen die deze unieke samenkomst hebben 
mogelijk gemaakt en de interessante gesprekken en bevindingen die hieruit 
zijn voortgekomen. Alumexx wenst minister Wopke Hoekstra en de CDA veel 

succes voor de komende verkiezingen. 

Ger de Weert (email: gdw.mail@xs4all.nl)  
 

Brabants bestuur 
 

 
 
 

 

Actualiteiten uit Provinciale Staten  
 
Beste CDA-leden, 
 
De wereld lijkt weer beetje voor beetje voorzichtig open te gaan. Maar 
niemand weet nog of dit doorzet of dat ons nog verrassingen te wachten 
staan. Het Covid-19 virus heeft grote invloed op ons allemaal. Het Rijk is 
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voortvarend geweest in snelle noodhulp, maar nu is het de beurt aan de 
provincie om samen met ondernemersorganisatie BOM en gemeenten te 
onderzoeken waar de hulp geboden dient te worden. Hier wordt 
gezamenlijk 330 miljoen euro voor uitgetrokken. Onze zorgen gaan uit naar 

mkb’ers die bijvoorbeeld zuurverdiende spaargelden zien verdampen die 
bedoeld zijn als pensioen. 
 
Etten-Leur heeft de ambitie om veel woningen te gaan bouwen de komende 
jaren. En dat is nodig! Hiervoor moet ook goed gekeken worden naar de 
verkeersafwikkelingen. Richting nieuwe provinciale begroting heb ik 
aangegeven dat onze fractie graag een plan ziet om ondertunneling van het 
spoor gerealiseerd te zien. Dit vraagt veel samenwerking tussen Rijk, provincie 
en gemeente. Maar: waar een wil is.... 
 
Op vrijdag 12 maart is er in Provinciale Staten gedebatteerd over de BOS 
Brabantse Ontwikkelaanpak Stikstof. De vorige debatten over stikstof waren 
voor het CDA reden om niet meer in coalitieverband te kunnen werken. Dit 
voorstel heeft veel meer focus op invloeden vanuit het buitenland, meer 
aandacht voor een nulpunt en monitoring. Echt instrumenten om verder op te 
kunnen bouwen. Op woensdag 10 maart bezocht ik met een van onze 
staartlijstkandidaten een aantal agrariërs in onze regio om te horen wat er 
speelt en leeft. Maar ook is het nodig om onze partij te promoten en zoveel 
mogelijk stemmen op te halen. Alleen met voldoende zetels kunnen wij als 
CDA werkelijk de juiste omslag gaan maken op de vele beleidsterreinen. De 
CDA-fractie van Brabant is enthousiast over ons verkiezingsprogramma, de 
Brabantse kandidaten en de energie die vele vrijwilligers en kandidaten laten 
zien. 
 
Ik wens u veel succes met het kiezen van uw CDA-kandidaat op 17 maart! 
 
Met hartelijke groet, 
Ankie de Hoon, fractievoorzitter CDA Brabant ( adhoon@psbrabant.nl ) 
 

 
CDA gaat in overleg 
met verenigingen   
 

 

 

 
 
CDA gaat in overleg met verenigingen 
 
In voorbereiding op de gemeenteraadsverkiezingen van 2022 gaat de CDA 
fractie samen met leden van het bestuur de komende maanden contact leggen 
met besturen van diverse verenigingen in Etten-Leur. Dit doen we niet voor de 
eerste keer overigens. Ook in de voorbereiding van vorige 
gemeenteraadsverkiezingen hebben we dat gedaan. Voor CDA zijn 
verenigingen het cement van onze samenleving. Zonder de inzet van vele 
vrijwilligers is er geen mogelijkheid om een bloeiend verenigingsleven in stand 
te houden in Etten-Leur. Corona leidt er toe dat veel activiteiten al geruime tijd 
zijn opgeschort. Hoe kunnen verenigingen na Corona weer een nieuwe start 
maken en welke aandachtspunten zijn er voor CDA Etten-Leur om de 
verenigingen daarbij te ondersteunen ? De afspraak is om uiterlijk 15 juli 2021 
deze gesprekken afgerond te hebben. We gaan met maximaal drie mensen op 

bezoek. Een deel van die gesprekken zal ook online plaats vinden. Zodra de 
huidige Corona beperkingen meer ruimte geven, zal dat ook fysiek worden 
ingepland. De uitkomsten van de gesprekken worden verwerkt in ons 
verkiezingsprogramma.  
 
Ronnie Buiks 
Fractievoorzitter  (email: Ronnie.Buiks@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
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